
Bestyrelsesmøde den 28. februar kl. 19. 
 
Tilstede 
Martin 
Ove 
Sandra 
Katrine 
  

1. Mødet med HTF 
- Bjarne gennemgik mødet med HTK vedr. nye fjernvarmerør 
- Arbejderne tager ca. 3 mdr. 
- De laver arbejdsstation på det grønne område overfor Anders Simonsen  
- Der skal graves op ved hver 2. parcel, se tegning 
- HTK aftaler med den enkelte parcel om adgang til krybekælder mv.  

2. Hjertestarter 

Peter Grove har efterspurgt en opgørelse for 202, den mangler. 

- Hjertestarteren har fået service tjek og udskiftet batterier  
3. Indbrud 

- Der har været 6 indbrud på 14 dage på baunevej og i budstikken  
- De går primært ind af vinduet på midterste værelse både i hverdage og weekender – aften 

og dag  
- Sandra undersøger muligheder inden for naboværn/kollektivt alarmsystem, som vi kan 

foreslå på GF 

2. Generalforsamlingen 
- Hvem skal på valg? Forslag: Martin og Ove, da de fik færrest stemmer ved sidste valg. 

1. Martin overvejer og overvejer ikke at stille op til bestyrelse igen 
2. Sandra er ok med at komme på valg 

- Vi tager stilling ved næste bestyrelsesmøde 
3. Fællesdagen 

- Vi holder fast i fællesdagen, selvom der vil være ”vejarbejder” fra de nye rør. 
- Vi ordner kun legepladsen 
- Vi har besluttet at bruge 10.000kr. på vedligehold af legepladsen 
- Martin bestiller sand  
- Sandra sørger for planer til bedet 
- Klaus: vil du undersøge nogle gynger og borde bænkesæt? 

4. Deklarationer 

- Vi er nu igennem alle deklarationerne, der er enkelte ting der fortsat skal undersøgelse og 
dokumentet skal sættes op så det bliver nemt for grundejerne at tage stilling til 
ændringerne – det gør Katrine. 

5. NÆSTE MØDE: 21/3-22 kl. 19 

 


